
Pogoj za kvaliteto
Nova usmeritev slovenske telesne kultute je znana. Slovenski

telesnokultumi delavci so v Portorožu sprejeli sklepe, s katerimi naj
bi zagotovili lepšo bodočnost slovenske telesne kulture. Sprejeli so
jih zato, da bi Slovenci spet dobili vriiunske športnike, da bi dobili
nove Lorgerje, Cerarje, Urbančičeve...

Glavna usmeritev je, da do vihunskih športnikov pridemo s se-
lekcijo v šolah, z množično telesno kulturo vseh osnovnošolcev,
začenši že s tistimi v prvih razredih. Prav to je glavna preusmeritev,
saj vemo, da pred časom telesni kulturi v prvih štirih razredih sploh
nismo posvečali posebne pozomosti, saj so jo poučevali učitelji, ki
za to niti niso bili posebej usposobljeni.

To napako naj bi sedaj sku-
šali popraviti. Popraviti s tem,
da .% bi organizirali pionirske
športne šole, ki naj bi mladim,
navdušenim za šport, dale do-
volj možnosti, da pokažejo svo-
je sposobnosti, da bodo imeli
voditelji teh šol, ki bodo organi-
zirane po športnih organizacijah
in ne v šolah, dovolj možnosti,
da spoznajo te mlade ljudi, da
iz njih ustvarijo nove vrhunske
športnike.

In kako je v Šiški z organi-
zacijo teh pionirskih šol? Prvi
koraki so storjeni, v nekaterih
osnovnih telesnokulturnih orga-
nizacijah so že začeli z organi-
zacijo teh šol, ZTKO je zago-
tovila potrebna finančna sred-
stva za vaditelje in najnujnejšo
opremo. Torej, začetniki so
vzpodbudni in upamo lahko, da
bo ta način vzgajanja novih
asov čez par let pokazal svojo
pravo vrednost.

Organizacija pionirskih
športnih šol pa bo zaživela le v
tistih športnih panogah, za
katere so se ljubljanski telesno-

kulturni delavci dogovorOi, da
bodo prioritetne. Toda, kaj bo
z ostalimi? Ob tem pa se pojav-
lja še eno vprašanje. Kako se
deli denar za prioritetne športe
v Ljubljani? Samo vprašamose
lahko, kako lahko npr. SSK Ili-
rija dobi za svoje letošnje delo-
vanje celih 140.000 dinarjev, ko
pa na drugi strani predvidevajo,
da bodo priprave našehokejske
reprezentance za svetovno pr-
venstvo na Japonskem stale
celih pet milijonov dinarjev —
novih sCveda. Ob tem velja
povedati, da ima SSK Ilirija v
svojih vrstah kar pet državnih
reprezentantov od osmih. In kaj
pravi ob tem predsednik smu-
čarske zveze Slovenije? Ilirja-
nom je dal zelo dober nasvet,
naj si pač poiščejo še kakšno
gospodarsko dejavnost, ki jim
bo prinesla nekaj denarja za vsaj
kolikor toliko nemotene pripra-
ve reprezentantov, pa seveda
tudi ostalih skakalcev, saj je
znano, da je SSK Ilirija že dolgo
naš najboljši skakalni kolektiv.

Vsekakor so podatki, ki niso
niti najmanj razveseljivi za slo-

venski šport, in, če hočete, tudi
šišenski,. saj ta kolektiv deluje
na območju naše občine, svoje
tekmovalce dobiva iz šišenskih
osnovnih šol. Bojan Grom


